
Komise rozvoje a výstavby města Chrudim 

 

Zápis z 8. řádného jednání 
Komise rozvoje a výstavbu města - Rady města Chrudim 

___________________________________________________________________________ 
Termín a místo:  19.06. 2024 v 17:00, osobně v zasedací místnosti RM, Resselovo náměstí 77   

Počet přítomných členů komise: 8 

Počet přítomných hostů: 0 

tajemník komise (originál listina přítomných uložená na ÚPR)  
veřejnost se jednání komise neúčastnila  
 
Přítomni při jednání byli Lukáš Závodný, Tomáš Kučera, Petr Novák, Lukáš Pleskot, Šárka Krčová 
Koubová, Ivo Diblík, Vladimír Dosoudil a Zdeněk Kočí. 
Omluven byl Jiří Pochobradský a Jiří Juliš. 
Hosté byli přítomni. 
  
Program jednání:  

1. Námět vlastníka pozemku pana Beránka na Skřivánku v Chrudimi 
2. Řešení parkování ve vnitrobloku BD ulice Jiráskova v Chrudimi 
3. Rekapitulace výstavba a rozvoje v Chrudim 
4. Různé 

Program jednání byl přítomnými členy schválen. 
 
1. Námět vlastníka pozemku pana Beránka na Skřivánku v Chrudimi 
Členové komise byli seznámeni s žádostí a s představením zájmu pana Beránka o záměru 
realizace golfového odpaliště na pozemku parc.č.1155/2 k.ú.Chrudim. Stavba by reálně dala 
na pozemek umístit, ale nesměla by vadit v budoucí stavbě obchvatu. Bylo by vhodné pana 
Beránka oslovit s přednostním právem pro odkud části pozemku, například jako SoSBK jakjo 
dočasnou stavbu. Současná představa pana Beránka není v souladu s platným Územním 
plánem města Chrudim. Panu Beránkovi je doporučeno požádat o změnu Územního plánu 
města Chrudim. 
 
 
Usnesení č. 6/2024: 
Současná představa pana Beránka není v souladu s platným Územním plánem města 
Chrudim. Panu Beránkovi je doporučeno požádat o změnu Územního plánu města 
Chrudim.    
 
Hlasování: 8 – 0 – 0 
 
2. Řešení parkování ve vnitrobloku BD ulice Jiráskova v Chrudimi 
V rámci tohoto bodu jednání byl představen současný stav problematiky parkování ve 
vnitrobloku bytových domů v ulici Jiráskova v Chrudimi. Proběhlo další jednání s občany, kde 
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pan městský architekt představil návrhy na řešení parkování. Městský architekt navrhne 
novou studii parkování a poté ji zašle na vědomí této komisi.  
 
 
Usnesení č. 7/2024: 
Městský architekt navrhne novou studii parkování a poté ji zašle na vědomí této komisi.    
 
Hlasování: 8 – 0 – 0 
 
3. Rekapitulace výstavba a rozvoje v Chrudim 
V  tomto bodu jednání bylo debatováno o pozorování průběhu počtu obyvatel města 
Chrudim v závislosti na změnách v Chrudimi a jeho blízkém okolí. V současné době existují 
v GISových mapách tyty statistiky. Pan Diblík pozve pana Netolického na příští jednání 
komise. 
 
 
Usnesení č. 8/2024: 
Pan Diblík pozve pana Netolického na příští jednání komise. 
 
Hlasování: 8 – 0 – 0 
 
4. Různé 
V rámci bodu se projednávaly další body jednání na příští komise. 
 
V tomto bodu jednání nebylo přijato usnesení. 
 
V Chrudimi 25. 06. 2024 
 
Zapsala: Alena Stará, Lukáš Závodný    Lukáš Závodný, předseda komise 


